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Коментар и предложениеЗамисълът на
създаването на новата ал. 2 е добър подход, с
който да се подберат по-добрите кандидати за
тези училища. Моето предложение е ,обаче,
форматът на изпита да е по-кратък например
около 60 мин., тъй като това все пак са деца 4
кл., които не са толкова големи и не бива да
бъдат затормозявани както с времето, така и с
учебния материал. Също така, според мен,
учебният материал, който трябва бъде включен в
двата изпита не бива да е изучаваният през
цялата учебна година, а само най-важните
акценти и теми, с които да се проверят знанията
на учащите.
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